

## 《单词百科:administering是什么意思?administering怎么发音?administering的解释和用法》

英语单词administering是什么意思?administering怎么读?administering怎么发音?大哲网为您整理了administering的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!

### administering怎么读

administering的读音:[ d'm n st r ]

### administering的意思

1、v.管理( administer的现在分词 );治理 ( 国家 );给予;执行;

### administering的相关词组

- 1、administer to 给予;有助于;使 ( 某人 ) 宣誓;
- 2、administer a dose 用药;给药
- 3、administer affairs 经世;
- 4、administer relief 进行救济;

### administering的近义词

- 1、administrate v.管理，支配；
- 2、allot vt.分配，摊派给；分派，派给；拨给；指定（款项等）作某种用途；
- 3、apply vt.应用，运用；申请；涂；敷（药）；
- 4、be in charge of 管理；负责；主管；执掌；
- 5、contribute v.捐献；增加，增进；做贡献；促成；撰稿；讲话；是...的原因；

### administering的双语例句

- 1、The Word dialog box for administering COM-add-ins will be shown.

将显示Word的COM 插件 管理对话框.

- 2、Paramedics are to have extra training in administering on-the-spot treatment.

急救员要接受现场护理的额外培训.

- 3、Hold the infant in cradle position when administering nose drops.

在滴鼻时要将婴儿抱成摇篮卧位.

- 4、Ruth never raised her voice, always sounding gentle, even when administering a rebuke.

露丝从不高声讲话,声音永远是温柔的,甚至在表示责备时也是这样.

- 5、This was the kings semi-barbaric method of administering justice.

这是执法国王的半野蛮方法.

- 6、I'm only interesting in the work of administering and education.

我只对行政管理、教育管理方面的岗位感兴趣.

- 7、The Commerce Commission charge with administering and enforcing the Act.

商业委员会负责该法的管理、实施.

- 8、He remained there for a fortnight, preaching, administering the sacrament, teaching, exhorting.

他在那里住了两星期, 传道, 行圣礼, 教育人, 感化人.

9、Responsible for implementing and administering IPMT HSE procedures applicable to the project.

负责贯彻和执行烯烃项目一体化管理组编制的适用于本项目的HSE程序文件.

10、Methods: The method we used here was administering the drug directly.

方法采用直接给药的试验方法.

11、Are the personnel responsible for administering the quality assurance function technically informed?

人员负责任对执行质量管理作用技术上被通知?

12、With steady gaze he awaited confidently the moment for administering the restorative.

他眼睛一眨不眨地等待着那施用救命药水的时机的到来.

13、Short-term catheters are temporary access devices for administering therapy.

短期注射是一种为暂时性的通路装置有管理的治疗使用.

14、Observing the hot-stove rule is essential for administering suspensions and discharges.

观测热炉规则是必不可少的管理悬浮物和排放.

15、Treatment involves washing out the stomach and promptly administering the antidote dimercaprol.

急性砷中毒的治疗包括洗胃和及时服用二巯基丙醇.

以上是大哲网为您整理的administering怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于administering的用法、administering的释义、administering的相关详情请点击: <https://dict.dazhe5.cn/administering>